
 

 

 

Z A P I S N I K 

 sa Pete - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2019. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 20. novembra 2019. 

godine 

 

 Sjednica je počela u 12 sati i 40 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red 

sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT 

 

Poslanik dr Branko Radulović intervenisao je proceduralno i saopštio 

da, saglasno članu 50 Poslovnika Skupštine, još uvijek nije dobio tražena 

obavještenja i objašnjenja od nadležnih institucija, a predsjednik Skupštine je 

dao potrebna pojašnjenja. 

Poslanik Andrija Popović intervenisao je proceduralno i pitao 

predsjednika Skupštine da li se primjenjuju odredbe Poslovnika Skupštine, u 

dijelu koji se odnosi na sankcionisanje poslanika koji ne prisustvuju 

sjednicama Skupštine.  

Predsjednik Skupštine je dao potrebna pojašnjenja i saopštio da se te 

odredbe poštuju od trenutka kad je Odluka o izmjeni i dopuni Poslovnika 

Skupštine stupila na snagu. 

 

 Zatim se prešlo na postavljanje pitanja. 

 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Mr Aleksandra Vuković, ovlašćena predstavnica Kluba poslanika 

Demokratske partije socijalista Crne Gore: 

           „Koje mjere preduzima Vlada na polju podsticanja inovacija u privredi i 

podrške inovativnim brzorastućim kompanijama? Predstavite nam, molim 

Vas, konkretne planove za narednu godinu u vezi s ovim?“ 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisala mr Aleksandra Vuković, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

 

 

                                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 

ženskom rodu 
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 2. Milan Knežević, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratskog fronta:  

 „Da li su istinite tvrdnje SDT-a da je tajkun Duško Knežević, zajedno sa 

povezanim 79 fizičkih i 85 pravnih lica, utajio porez i transferisao oko 550 

miliona evra za koje se sumnja da potiču iz nelegalnih aktivnosti?  

 Ako jesu, šta ste Vi kao predsjednik Vlade u tri godine Vašeg mandata 

uradili da zaštitite ekonomski sistem države Crne Gore?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Milan Knežević, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

3. Ranko Krivokapić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije Crne Gore: 

„Nedavno objavljeni non paper - neformalni izvještaj Evropske komisije 

o Crnoj Gori za poglavlja 23. i 24. ukazuje na brojne probleme u integracionom 

procesu u ovim ključnim oblastima, zbog čega i suštinski nazadujemo. 

Suštinsko nazadovanje je kada odrađujete duže samo prvi dio procesa 

integracija, nego što je Hrvatskoj trebalo da završi čitav proces pregovaranja. 

To je nemjerljivi gubitak za živote građana, a dobitak za odmetnike od zakona. 

Vladavina Ustava i zakona dominantno zavisi od političke volje, a vlast je 

upravo u tome najgora. Ta činjenica je i dovela do dijagnoze Evropske unije o 

"zarobljenoj državi". Pored ponavljanja starih deformacija, imamo nove i sve 

direktnije i otvorenije kritike vezano za stanje u pravosuđu, Sudskom savjetu, 

kršenja Ustava oko trećeg mandata predsjednice Vrhovnog suda, Agencije za 

borbu protiv korupcije, nezakonitom bogaćenju funkcionera, deficita u borbi 

protiv šverca cigareta, političkom uticaju na pravosuđe kroz određene Vladine 

politike. 0 slobodi medija, Evropska unija i SAD su već direktno rekle kod 

nezakonitog smjenjivanja članova Savjeta, a sada je još jednom potencirana 

partijska operacija preuzimanja Javnog servisa. 

 Nagovještava se novi pristup EU pregovorima o pristupanju, koji će 

srećom smanjiti prostor za simuliranje reformi, postrožiti kriterijume i zahtjeve 

kako bi više koristi od procesa imali građani, a ne najčešće neiskrene političke 

elite koje ga vode. Da li ste svjesni nove dinamike u tom smislu i šta ćete, kao 

najodgovornija politička ličnost koja vodi unutrašnju i vanjsku politiku, 

preduzeti da Crna Gora izađe iz očiglednog produbljivanja političke 

nestabilnosti, negativnog ritma i suštinskog nazadovanja u ključnoj oblasti EU 

integracija, koji, ukoliko se ovako nastavi, može rezultirati i formalnom 

blokadom procesa?“ 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Ranko Krivokapić, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 4. Mr Ervin Ibrahimović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Bošnjačke stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska 

alternativa) i  Hrvatske građanske inicijative: 
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 „Da li i na koji način Vlada i resorno ministarstvo planiraju poboljšati 

zastupljenost Bošnjaka u programskoj i kadrovskoj strukturi Javnog servisa 

Crne Gore?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Ervin Ibrahimović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 5. Miodrag Lekić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika SNP – Demos: 

 „Da li ćete preduzeti konkretnu akciju preispitivanja i ukidanja 

neustavnih i nemoralnih odluka u partijsko-klanovsko-funkcionerskoj strukturi 

o dodjeljivanju stanova i kredita, u nekim slučajevima po drugi, treći, četvrti 

put, pod uslovima koji ni blizu ne važe za građane ove zemlje, ili ćete se 

oglušiti na ogromno nezadovoljstvo građana zbog skandala stambene 

korupcije i na nepodnošljivu lakoću drskih pohlepa u političko-trgovačkoj 

koaliciji na vlasti? 

 Da li Vas na akciju suspendovanja ovog udruženog i realizovanog 

poduhvata stambene korupcije obavezuje i činjenica da se tom materijom na 

kritički i eksplicitan način bavi EU, pa i u posljednjem dokumentu, što sve, 

možda i po želji nekih u ovdašnjoj vladajućoj strukturi, nas udaljuje od 

višestrukih benefita pune integracije Crne Gore u Evropsku uniju?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Miodrag Lekić, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 6. Andrija Popović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrata Crne Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

 „Da li je Vlada zadovoljna efektima aktuelne politike u oblasti rješavanja 

stambenih pitanja zaposlenih u javnom sektoru i da li je analizirano 

eventualno definisanje novih modela koji bi unaprijedili ovaj veoma važan 

segment u životu svakog zaposlenog odnosno njegove porodice, sa posebnim 

akcentom na aktuelno rješavanje stambenih pitanja funkcionera sve tri grane 

vlasti, koje sa pravom najviše zanima javnost?“ 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 7. Goran Danilović, ovlašćeni predstavnik Posebnog kluba poslanika: 

 „U kojem mjesecu iduće godine planirate otvaranje dijela auto-puta 

Podgorica-Mateševo i da li će to podrazumijevati završne radove u potpunom 

obimu na petlji Smokovac?“ Istovremeno tražimo i odgovor na pitanje kada se 

planira nastavak radova od Mateševa do Boljara i kako će se taj projekat 

finansirati. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Goran Danilović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
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*  *  * 

 

 Sjednica je završena u 16 sati.  

 Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

 Broj: 00-61/19 -17/1 

 Podgorica, 20. novembar 2019. godine 

 

 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 


